
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 29. 11. 2021

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania podľa pozvánky:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 - M. Erösová
3. Zvýšenie bezpečnosti chodcov na Aleji Jána Pavla II. – Ing. Hanuštiak
4. VZN mesta Rožňava o ochrane verejného poriadku – návrh na zmeny a doplnenie – 

Mgr. Halyák
5. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Roman Ocelník,  ktorý privítal 
členov komisie  a  oboznámil  ich  s  programom rokovania.

Uznesenie č.  01/11/2021: Komisia  schvaľuje program svojho rokovania dňa 29.  11.  2021 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)

K bodu  č. 2: Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 
rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 - M. Erösová

Uznesenie č. 02/11/2021: Komisia odporúča schváliť predložený materiál.

Hlasovanie: Za: 4 (Ing. Hanuštiak, Piku, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák)
        Proti:  0
        Zdržali sa: 0

                    Nehlasovali: 1 (Ocelník)
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)
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K bodu č. 3: Zvýšenie bezpečnosti chodcov na Aleji Jána Pavla II. – Ing. Hanuštiak

Ing. Hanuštiak uviedol,  že by bolo vhodné rozšíriť retardéry na celú šírku vozovky aspoň 
v úseku križovatky s Medzimlynskou ulicou, kde prednedávnom automobil zrazil chodca. 

Uznesenie č. 03/11/2021: Komisia odporúča osadiť retardéry na celú šírku vozovky na Aleji 
Jána Pavla II. pri križovatke s Ulicou medzimlynskou. Zároveň odporúča na Aleji Jána Pavla 
II. zvýšiť intenzitu osvetlenia na priechodoch pre chodcov. 

Hlasovanie: Za: 4 (Ing. Hanuštiak, Piku, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák)
        Proti:  0
        Zdržali sa: 0

                    Nehlasovali: 1 (Ocelník)
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)

K bodu č. 4: VZN mesta Rožňava o ochrane verejného poriadku – návrh na zmeny a 
doplnenie – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 04/11/2021: Komisia odporúča schváliť predložený materiál.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)

K bodu č. 5: Rôzne

JUDr. Kerekešová poukázala na nízku intenzitu osvetlenia na Ulici mierovej a Ulici Letnej.

Uznesenie č. 05/11/2021: Komisia žiada, aby mesto zabezpečilo lepšiu intenzitu pouličného 
osvetlenia na Ulici mierovej a Ulici letnej.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)

K bodu 6: Diskusia

Ing.  Hanuštiak  informoval  o podnetoch občanov,  ktorí  sa  sťažujú  na  používanie  zábavnej 
pyrotechniky v tomto období.
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K bodu 7: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie vianočných 
sviatkov.

          Mgr. Juraj Halyák          Roman Ocelník
           tajomník komisie                     predseda komisie


